
 

Zápis č. 1/2013 (87) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 7. 1. 2013 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Lukáš Urbančok (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Bc. Eva Navrátilová, doc. 

Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš 
Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Příprava voleb zástupců FAI do AS UTB.  

4. Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované 
informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013. 

5. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 4. 12. 2012: 

• Probíhají práce na přípravě nových webových stránek UTB. 
• Pror. Prokopová informovala o počtu studentů oficiálně zapsaných v SIMS. 

Proběhla krátká diskuse týkající se skutečnosti, že ve stavu je více studentů, než 
kolik bude MŠMT zaplaceno.  

• Pror. Gregar informoval o počtu zahraničních studentů na UTB (včetně studentů 
ze Slovenska). 

• AS UTB ve Zlíně vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS UTB 
volby do AS UTB pro funkční období 2013 - 2016. Volby se budou konat ve 
dnech 18. – 23. 2. 2013. Za každou fakultu se do AS UTB volí 4 akademičtí 
pracovníci a 2 studenti (bude projednáváno jako samostatný bod zasedání AS 
FAI). 
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Dr. Sysala informoval členy AS FAI o tom, že se UTB ve Zlíně podařilo získat certifikát 
ETCS Label i díky zodpovědnosti všech pracovníků, kteří spolupracovali na vytváření 
karet předmětů. Toto ohodnocení bude mít pozitivní dopad na naši univerzitu. 

ad 3) Příprava voleb zástupců FAI do AS UTB.    
AS FAI musí z tohoto pohledu splnit tři základní úkoly. Zvolit jednoho zástupce FAI do 
volební komise UTB, sestavit obvodní volební komisi FAI a vyřešit organizaci voleb do 
AS UTB na FAI a zejména na konzultačním pracovišti v Praze. Volby do AS UTB na 
FAI jsou předběžně naplánovány v termínu 21. – 22. 2. 2013. Předseda AS FAI Dr. 
Chramcov vznesl dotaz na přítomné senátory, zda je někdo proti, aby se o schválení 
zástupce do volební komise UTB hlasovalo aklamací. Nikdo nebyl proti. 

Návrh usnesení AS FAI 87/1 
AS FAI jmenuje zástupcem FAI do volební komise UTB pro účely voleb do AS UTB 
studenta DSP Ing. Jakuba Raka.  

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 87/1   
AS FAI jmenuje zástupcem FAI do volební komise UTB pro účely voleb do AS UTB 
studenta DSP Ing. Jakuba Raka. 

Dr. Chramcov  informoval členy AS FAI, že se všemi navrženými kandidáty do obvodní 
komise FAI bylo jejich jmenování předjednáno. 

Návrh usnesení AS FAI 87/2 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 5 Volebního a jednacího řádu AS FAI obvodní 
volební komisi pro volby zástupců FAI do AS UTB pro funkční období 2013 - 2016 ve 
složení: předseda obvodní volební komise - JUDr. Vladislav Štefka, členové obvodní 
volební komise -  Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. David Ševčík, Bc. Ivo 
Solánský. 

Hlasování 
JUDr. Vladislav Štefka –  pro: 9,  proti: 0,  zdržel se: 0 
Ing. Petr Skočík –   pro: 9,  proti: 0,  zdržel se: 0  
Ing. Aleš Komínek –  pro: 9,  proti: 0,  zdržel se: 0 
Ing. David Ševčík –  pro: 9,  proti: 0,  zdržel se: 0  
Bc. Ivo Solánský  –  pro: 9,  proti: 0,  zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 87/2 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 5 Volebního a jednacího řádu AS FAI obvodní 
volební komisi pro volby zástupců FAI do AS UTB pro funkční období 2013 - 2016 ve 
složení: předseda obvodní volební komise - JUDr. Vladislav Štefka, členové obvodní 
volební komise -  Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. David Ševčík, Bc. Ivo 
Solánský.  



Strana 3 (celkem 4)  Zapis13-01-87 

Přichází Ing. Janků. 

Byl diskutován materiál „Organizační pokyny ….“. Děkan FAI dodá stav zaměstnanců a 
studentů k 31. 1. 2013. Dr. Chramcov navrhl vyřešit zajištění průběhu voleb zástupců FAI 
do AS UTB na konzultačním pracovišti v Praze tak, že předseda volební komise JUDr. 
Štefka (popřípadě další z členů obvodní volební komise – bude dořešeno) bude mít v termínu voleb 
zástupců do AS UTB na konzultačním pracovišti v Praze výuku a v průběhu výuky 
budou mít studenti možnost provést volbu. S Mgr. Fiľem bude projednáno zařazení 
výuky JUDr. Štefky a druhého člena volební komise v Praze na termín 22. – 23. 2. 2013. 
Volby v Praze proběhnou pravděpodobně dne 22. 2. 2013 v 9 – 12 hod. Problematika 
odevzdávání návrhů kandidátů bude dořešena na příštím zasedání. Bude diskutována 
možnost elektronického odevzdání. Je nutné zajistit informovanost studentů v Praze. 
Proběhla další diskuse týkající se organizace voleb do AS UTB v Praze. 

ad 4) Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované 
informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013. 
Prof. Prokop, který připravil tento materiál, se z dnešního zasedání AS FAI omluvil. 
Členové AS FAI dostali k projednávání upravený dokument s poznámkami. Děkan FAI 
uvedl, že při zpracování tohoto materiálu se vycházelo z Dlouhodobého záměru FAI a 
Aktualizace Dlouhodobého záměru UTB. Došlo k aktualizacím materiálu z loňského 
roku. Změny v aktualizaci souvisely především s vybudováním VTP Parku a CEBIA 
Tech. L. Urbančok vznesl dotaz, zda se nějakým způsobem kontroluje plnění 
dlouhodobého záměru. Bylo mu odpovězeno. Dále L. Urbančok vznesl dotaz, zda se ve 
studijním plánu počítá se zavedením nepovinného předmětu Konverzace v AJ. O tento 
předmět nebyl v minulosti zájem. Pokud je o takový předmět v řadách studentů zájem, 
děkan FAI navrhuje jednání s možností vytvoření tohoto předmětu ještě v LS 2012/13. 

Odchází Bc. Navrátilová a doc. Adámek.  

L. Urbančok vznesl dotaz, zda by šlo v podmínkách FAI použít systém tvorby rozvrhu 
samotnými studenty (tak jako na FAME). Dále se dotazoval, zda by byla pro studenty 
možná volba vyučujícího. Bylo mu odpovězeno na oba dotazy, že s počtem studentů, 
kteří u nás studují, jsou tyto požadavky neuskutečnitelné. Doc. Sysel vznesl připomínku 
ke stabilizaci počtu studentů FAI– počet 1800 studentů. 

Přichází prod. Prokop. 

Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se bližšího upřesnění projektu Summer Scholl. Prod. Prokop 
informoval o tom, že tento projekt proběhne v průběhu 14 dní počínaje 14. 7. 2013 
z čehož bude 10 dní pracovních. Tento projekt bude hrazen z poplatků účastníků. 
Lektoři budou odměněni. Přednášky by měly být vedeny populární formou, měly by 
představovat náplň výuky v jednotlivých studijních programech. Na UTB vznikne (v 
závislosti na počtu přihlášených účastníků) 6 pracovních skupin nad 5 členů, na FAI to 
bude jedna skupina. Cílovou skupinou jsou uchazeči o Mgr. a Ph.D. studium z řad 
zahraničních studentů. Deadline je 15. 5. 2013. Proběhla diskuse týkající se projektu 
Summer School.  
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Nad materiálem „Aktualizace dlouhodobého záměru ….“ proběhne detailní diskuse na 
zasedání LK AS FAI dne 14. 1. 2013 ve 13. 00 hod. 

ad 5) Různé. 

Ing. Sulovská se dotazovala, zda je již znám termín interní obhajoby projektů IGA. 
Dne 8. 1. 2013 proběhne schůzka týkající se projektů IGA, na níž bude termín 
upřesněn. Studenti DSP budou s tímto termínem obeznámeni. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je předběžně stanoven na 21. 1. 2013 na 
13.00 hod v zasedací místnosti 51/606. 

 

 
Ve Zlíně dne 14. 1. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


